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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 
konaného dňa 27. marca 2023 

 
 
Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 
Mgr. Anetta Kalapos, hlavná kontrolórka 

        
Poslanci : Ing. Marta Vozáriková 
  Mgr. Tibor Mészáros 
  Pavol Koči 
  Ján Kovács 
  Zita Baloghová 
  Gejza Tipcsák 
  Eva Kissová 
  Mgr. Norbert Demeter 
  Zoltán Kövér 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 
skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 
Predložil program rokovania MsZ a navrhol zmenu programu rokovania, a to vynechaním bodu 
č.5 „NZ NATURARI s.r.o. – orná pôda“ z dôvodu nedodania potrebných podkladov a  bude 
jedným z bodov  rokovania na nasledujúcom zasadnutí. 

 
 Požiadal poslancov o schválenie programu rokovania v pôvodnom znení. 
 

Prítomní poslanci neschválili predložený program rokovania MsZ v Čiernej nad 
Tisou.  
 
(Hlasovanie: za – 0 poslancov; proti – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, 
Pavol Koči, Ján Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán 
Kövér; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 

Požiadal poslancov o schválenie programu rokovania s pozmeňujúcim návrhom. 
 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili program s pozmeňovacím návrhom, 
vynechaním bodu č.5.  
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0) 
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2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  
 
MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Eva Kissová 
       Ján Kovács 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
3. Schválenie návrhovej komisie 
 
Návrhová komisia:     Mgr. Tibor Mészáros 
       Ing. Marta Vozáriková 
       Zoltán Kövér 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
 
4. VZN č. 1/2023 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách 
a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad 
Tisou 
 

Prednosta úradu informoval o návrhu riaditeľstva Základnej umeleckej školy upraviť 
výšku poplatkov, čím by malo dôjsť k zefektívneniu chodu  predmetného školského zariadenia, 
na základe čoho  došlo k spracovaniu návrhu predmetného VZN č.1/2023, ktorý tvorí prílohu 
zápisnice. Návrh bol vyvesený na úradnej tabuli dňa 28.2.2023,  pripomienky k nemu neboli. 
 

Tipcsák sa pýtal, či budú od mája obedy zdarma a či sa VZN mení. 
Primátor mesta odpovedal, že toto VZN sa upravuje z dôvodu úpravy výšky školného 

pre ZUŠ, avšak podľa doterajších informácií budú aj obedy zadarmo od 01.05.2023 
 

Prítomní poslanci sa jednohlasne uzniesli na VZN č. 1/2023 o výške príspevkov na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Čierna nad Tisou. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
 
5. Prenájom garáží – ponukové konanie 
 
 Primátor mesta informoval o vyhlásení ponukového konania - dňa 16.3.2023- na 
prenájom 2 voľných nebytových priestorov-garáží vo vlastníctve mesta s lehotou na 
predkladanie ponúk do 3.4.2023, keďže mestu boli doručené od obyvateľov žiadosti na 
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prenájom garáží a je potreba prenajatia týchto garáží, nakoľko mesto má výdavky- je povinné 
uhrádzať za predmetné garáže mesačné poplatky do fondu opráv SVB. 
Primátor navrhol  komisiu na vyhodnotenie týchto ponúk v zložení prednosta MsÚ Ing. Peter 
Brázda, PhD., zástupca primátora Mgr. Tibor Mészáros a zároveň požiadal poslancov, ktorí by 
mali záujem o členstvo, aby sa prihlásili. Záujem prejavili Zita Baloghová, Ján Kovács a Pavol 
Koči. 
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili členov komisie na vyhodnotenie ponúk na 
prenájom voľných nebytových priestorov-garáží nasledovne: Ing. Peter Brázda, PhD. 
                                                                                                      Mgr. Tibor Mészáros 
                                                                                                      Zita Baloghová  
                                                                                                      Ján Kovács  
                                                                                                      Pavol Koči 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
 
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2022 
 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2022, ktorá tvorí prílohu 
zápisnice, predložila hlavná kontrolórka mesta, Mgr. Anetta Kalapos, písomne. 
 

Prítomní poslanci brali na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
vykonanej v meste Čierna nad Tisou za r. 2022 
 
 
7. Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení MsZ za I. polrok 2019 
 

Správu, ktorá  tvorí prílohu zápisnice, predložila hlavná kontrolórka mesta, Mgr. Anetta 
Kalapos, písomne. 
 

Primátor mesta informoval, že nedostatky, ktoré boli vytknuté v správe sa priebežne 
odstraňovali. 

 
Tipcsák sa pýtal, či zvykol chodiť právnik na zasadnutia MsZ. 
Primátor odpovedal, že už avízoval , aby bol prítomný na MsZ, je to dobrá myšlienka, 

bude sa toho dožadovať, snažiť sa zosúladiť program právneho zástupcu a termín MsZ.  
Uviedol, že práve dnes je právnik na zasadnutí Zastupiteľstva KSK. 
 
 Prítomní poslanci brali na vedomie Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení MsZ 
za I. polrok 2019 predloženú hlavným kontrolórom mesta. 
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8. Správa o činnosti Mestskej polície Čierna nad Tisou za rok 2022 
 
 Náčelník Mestskej polície, Bc. Tomáš Fejko,  predložil správu o jej činnosti , ktorá tvorí 
prílohu zápisnice. 
 

Primátor uviedol, ak bude možnosť, financie, bude trvať na doplnení členov Mestskej 
polície. Ceny energií sú žiaľ vysoké  a vláda kompenzuje zatiaľ len minimálne. 
 

Tipcsák sa vyjadril, že čítal v správe o činnosti MsP len všeobecné veci, že základom 
nemá byť trestať (dopravné priestupky), mali by sa venovať  nelegálnym skládkam, poriadku, 
psičkárom. 

Bc. Fejko  uviedol, že pod dopravné  priestupky patria aj parkovanie na chodníku, 
zeleni... 

Tipcsák sa opýtal, kedy sa prešli naposledy mestom, riešili problémy s Rómami. 
Bc. Fejko odpovedal, že určite súhlasí a aj chodia pešo nie len na aute. V súčasnosti 

dokonca pomáhajú mestu s roznášaním pošty, čo je prínosom pre mesto, nakoľko ceny 
poštovného sú vysoké. 
 Tipcsák dodal, že sa majú rozprávať s obyvateľmi, robiť prevenciu – záškoláctvo, za  
pomoci Komunitného centra napríklad. 
 Ing. Vozáriková informovala, že od 1. apríla sa mení forma AČ a ešte nie je jasné, ako 
bude pokračovať. Zároveň dodala, čo sa týka smetí, ak sa to dostane do kontajnera, už je to 
verejné. 

Tipcsák tiež uviedol, že sa verejne pohoršuje, prečo nemáme mať základný komfort za 
dane, ktoré platíme. Za to je tu MsP, treba s nimi urobiť poriadok, preškoliť ich.  

Bc. Fejko odpovedal, že každá hliadka má v rámci služby bodku a majú 20 minút, kedy 
vystupujú z auta a vykonávajú hliadkovú činnosť a kontrolujú dodržiavanie verejného 
poriadku. 

Tipcsák skonštatoval, že prichádzajú horšie časy a treba sa zaoberať nie len dopravnými 
priestupkami. 

Primátor navrhol uskutočniť poradu s MsP, kde bude tlmočiť záver z MsZ. 
Baloghová spomenula dílerov, ktorí sa sťažujú, že nikde nedostávajú pokuty, len u nás. 

 Primátor na to reagoval, že jazdia si ako chcú, v pešej zóne sa premávajú,  pritom je tam 
zákazová dopravná značka. Napríklad v Košiciach je to riešené formou vyhradeného času, kedy 
je povolený vjazd pre zásobovanie. 
 

Prítomní poslanci brali na vedomie Správu o činnosti Mestskej polície mesta Čierna 
nad Tisou za rok 2022 predloženú náčelníkom Mestskej polície. 
 
 
9. Správa auditu účtovnej závierky MPS, s.r.o., Čierna nad Tisou 
k 31.12.2022 
 
 Konateľka MPS, s.r.o., Ing. Marta Vozáriková, informovala prítomných, že ako 
poslanci MsZ a primátor mesta sú súčasťou valného zhromaždenia MPS, s.r.o. V rámci toho 
požiadala prítomných o podpísanie prezenčnej listiny, kde sa prezentujú ako členovia valného 
zhromaždenia, ktorého sa súčasne  aj zúčastňujú. Predložila správu auditu účtovnej závierky, 
vypracovanú nezávislým audítorom. Skonštatovala, že účtovná závierka je v poriadku, už je 
podaná aj na daňovom úrade. Informovala o výsledku hospodárenia po zdanení 817,-- (slovom: 
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osemstosedemnásť EUR) – zisk pre podnik. Konateľka poprosila, aby ostalo na účte MPS, 
s.r.o., aby sa z toho ďalej hospodárilo. 
 

Tipcsák sa pýtal, či je aj dozorná rada. 
Primátor mesta odpovedal, že je to jednoosobové s.r.o.. Dodal, že zo zákona sa 

nevyžaduje v takomto prípade dozorná rada, ktorú ešte on ako konateľ spoločnosti zrušil v 
rámci úsporných opatrení. Ďalej uviedol, že poslanci MsZ ako aj on sám, ako primátor, je 
kontrolovateľný orgán v rámci valného zhromaždenia. 

 
Tipcsák sa pýtal ohľadom výrubu stromov na pešej zóne, či sa budú vyberať aj korene 

stromov. 
Ing. Vozáriková odpovedala, že korene sa budú odstraňovať až na jeseň. 
Tipcsák navrhol po odstránení koreňov  urobiť terénnu úpravu formou asfaltovania 

a vytvorenia zeleného pásu. Spomenul, že má kamaráta, ktorý mu robil plán počas predvolebnej 
kampane, kde bola zahrnutá aj pešia zóna a tento plán rád poskytne pri úprave pešej zóny. 

 
Prítomní poslanci brali na vedomie Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán 

spoločnosti Mestský podnik služieb Čierna nad Tisou spol. s.r.o., ktorá obsahuje súvahu 
k 31.12.2022. 
 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili Účtovnú závierku zostavenú k 31.12.2022 
s výsledkom hospodárenia za účtovné obdobie po zdanení  € 817,-- (slovom: 
osemstosedemnásť EUR),  ktoré sa nechá na účte Mestského podniku služieb s.r.o., na 
vykrytie bežných výdavkov. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér; proti – 0 poslancov; zdržali sa 
hlasovania – Ing. Marta Vozáriková)   
 
 
10. Mimosúdna dohoda s dohodou o urovnaní- účastník konania MPS, s.r.o.,   
Čierna  nad Tisou 
 

Ing. Marta Vozáriková ako konateľka MPS, s.r.o. informovala, že spoločnosť vedie 2 
súdne spory: MPS, s.r.o. voči Sv. Panteleimon, s.r.o. a  Sv. Panteleimon, s.r.o. voči MPS, s.r.o. 
V prípade prehry súdneho sporu hrozí MPS, s.r.o. výdavok vo výške 30 000,-- (slovom: 
tridsaťtisíc EUR). Uviedla, že existuje možnosť mimosúdnej dohody, v prípade ktorej by MPS, 
s.r.o malo vyplatiť Sv. Panteleimonovi, s.r.o. sumu vo výške 11 000,-- (slovom: jedenásťtisíc 
EUR) v dvoch rovnakých splátkach. 
 

Tipcsák sa pýtal čo je predmetom súdneho sporu. 
Ing. Vozáriková informovala, že predmetom sporu sú investície do nebytového 

priestoru, ktoré spoločnosť Sv. Panteleimon prenajímal od MPS, s.r.o.. Konateľ spoločnosti Sv. 
Panteleimon tvrdí, že existovala ústna dohoda o povolení investícií do nebytového priestoru 
v rámci kompenzácie nájomného za prenájom predmetného nebytové priestoru. Dodala, že 
existujú určité listinné dôkazy, ale presne nie je jasné, aká bola dohoda, napriek tomu, 
vychádzajúc z faktov hrozí prehra súdneho sporu. Uviedla, že MPS, s.r.o. má v súčasnosti 
úsporu 11 000,--(slovom: jedenásťtisíc EUR), ktoré pôvodne chcela investovať do 
rekonštrukcie reštaurácie MPS. 
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Baloghová sa pýtala, či je schopné MPS, s.r.o. zaplatiť  v prípade prehry 30 000,-- 
(slovom: tridsaťtisíc EUR ) a z čoho. 

Ing. Vozáriková odpovedala, že spoločnosť nemá financie v prípade prehry súdneho 
sporu a preto doporučuje MsZ schváliť navrhovanú  mimosúdnu dohodu, ktorú je schopná 
spoločnosť zaplatiť v dvoch splátkach. 

Tipcsák vyjadril súhlas s uzavretím mimosúdnej dohody. Takisto aj poslanec Kováč 
vyjadril súhlas s mimosúdnou dohodou. 

Primátor mesta dodal, že on sám ešte ako konateľ MPS, s.r.o. zdedil tento súdny spor 
a inicioval mimosúdnu dohodu. Uviedol, že aj nezávislá firma vypracovala posudok ohľadom 
tohto sporu, kde sa potvrdilo, že určitá forma investície do predmetného nebytového priestoru 
bola  reálna. 
 
  Prítomní poslanci jednohlasne schválili uzavretie mimosúdnej dohody o urovnaní 
medzi Mestským podnikom služieb Čierna nad Tisou spol. s.r.o., Zimná 412, Čierna nad 
Tisou, zapísanom v Obchodnom registri OS Košice I, oddiel: Sro, vložka č. 19915/V a medzi 
Sv. Panteleimonom, s.r.o., Hlavná 149, 076 42 Veľké Trakany, Obchodný register OS Košice 
I, oddiel: Sro, vložka č. 25364/V. 
 
Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján Kovács, 
Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)   
 

Prítomní poslanci jednohlasne poverili konateľa Mestského podniku služieb, s.r.o., 
Ing. Martu Vozárikovú, na podpísanie mimosúdnej dohody medzi uvedenými účastníkmi.       

      (Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér; proti – 0 poslancov; zdržali sa 
hlasovania – Ing. Marta Vozáriková)          
 
 
11. Stanoviská komisií 
 
 
Finančná a podnikateľská komisia pri MsZ 
 
 Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie pri MsZ predložil jej predseda Mgr. 
Tibor Mészáros písomne, čo tvorí prílohu zápisnice.  
 Primátor mesta uviedol, že existuje VZN o pravidlách času predaja v obchode, takže 
MsZ len berie na vedomie prevádzkový čas. 
 

Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie 
pri MsZ v Čiernej nad Tisou. 
 
 
Športová a kultúrna komisia pri MsZ 
 
 Stanovisko Športovej a kultúrnej komisie pri MsZ predložil predseda komisie Ján 
Kovács písomne, čo tvorí prílohu zápisnice. Komisia zasadala v dňoch 30.01.2023 
a 20.02.2023. Poďakoval sa všetkým poslancom za spoluprácu pri Súťaži v pečení  a varení 
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zabíjačkových špecialít. Zároveň informoval prítomných o ďalších akciách, ktoré sa chystajú. 
V mesiaci apríl sa chystá súťaž v pečení zemiakových placiek, lokší a smotanových langošov. 
 Primátor mesta sa vyjadril, že podľa jeho názoru miesto akcie v pečení zemiakových 
placiek by mala byť akcia , napríklad haluškový festival alebo niečo podobné, čo na okolí ešte 
nie je ani nebolo. Ďalej spomenul májovú vatru, kde ešte detaily je potrebné doriešiť 
s požiarnikmi a aj Deň detí , ktorý sa uskutoční na školskom dvore. Zároveň informoval 
poslancov, že dňa 22.7.2023 sa uskutoční letný festival so začiatkom o 14 hod.. Predpokladaný 
čas ukončenia bude cca o 22 hod. Podrobný program ešte nie je vypracovaný, ale spomenul 
vystúpenia jednotlivcov aj hudobných a folklórnych skupín. Požiadal poslancov v prípade ak 
majú nápady, návrhy, môžu podať. Zároveň uviedol, že je vyhlásená výzva KSK na podanie 
projektu, kde by mesto  mohlo získať dotáciu na túto akciu. 
 Tipcsák navrhol osloviť skupinu z Dunajskej Stredy – Tibor Lovas. Podľa jeho názoru 
je to veľmi dobrá skupina. 

Baloghová uviedla, že by bolo vhodné pozvať aj slovenské skupiny, nie len maďarské 
ako po iné roky. 

Ing. Vozáriková odpovedala, že každý rok boli aj slovenské skupiny. 
  

Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Športovej a kultúrnej komisie pri MsZ 
v Čiernej nad Tisou. 
 
 
Sociálna a bytová komisia pri MsZ 
 

Stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ predložila predsedníčka komisie Eva 
Kissová písomne, čo tvorí prílohu zápisnice.  
 

Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ 
v Čiernej nad Tisou. 
 
 
12. Rôzne 
 

Ing. Vozáriková v rámci bodu rôzne požiadala prítomných , že ak si chcú robiť hlasové 
nahrávky, nie je to zakázané, ale treba na to upozorniť vopred. 

 Tipcsák odpovedal, že nemal nič zapnuté. 
Primátor mesta uviedol, že od ďalšieho MsZ sa z každého rokovania budú vyhotovovať 

hlasové nahrávky. Zároveň informoval poslancov, že od Komunálnej poisťovne došla ponuka 
možnosti havarijného poistenia s 50% zľavou pre poslancov MsZ. 

Ďalej primátor mesta dal na vedomie poslancom chybu pri spísaní Zámennej zmluvy na 
pozemok, kde došlo k chybe v písaní pri parcele č. 503/3, má byť správne 503/4. Chyba sa 
opravila a bolo zverejnené oznámenie o oprave chyby. 

Primátor mesta navrhol realizáciu spomaľovačov dopravy na ulici Hlavnej, na 
križovatke pri obytnom bloku Hlavná 103. Cena jedného spomaľovača je cca 330,--(slovom: 
tristotridsať EUR). Dodal, že je potrebné vybaviť príslušné povolenie z dopravného 
inšpektorátu a ak prítomní s tým súhlasia, pustí sa do vybavovania. 

Kövér súhlasil s návrhom primátora a dodal, že časom, by bolo vhodné osadiť 
spomaľovače dopravy aj na iných miestach na území mesta. 

Primátor odpovedal, že ak majú poslanci takéto nápady, treba ich odprezentovať a bude 
sa o nich rokovať. 
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Tipcsák žiadal predsedu Športovej a kultúrnej komisie, aby ho kontaktoval v prípade 
zasadania komisie, tel. číslo je k dispozícii na sekretariáte MsÚ. Ďalej doporučil uvedenú 
komisiu rozšíriť o Zitu Baloghovú, ktorá by prezentovala Rómsku menšinu. Tiež sa pýtal, či 
poslanci nie sú pozvaní na Deň učiteľov. 

 Primátor mesta na otázku týkajúcu sa Dňa učiteľov odpovedal, že je to v kompetencii 
riaditeľov školských zariadení a hradené je to aj z ich sociálneho fondu a preto on ako primátor, 
nezasahuje do zoznamu pozvaných. 

Baloghová ako predseda OZ Nádej pre ČnT informovala, že sa zaregistrovala do 
projektu Upracme Slovensko-Upracme Čiernu nad Tisou. Registrácia je na 15.4.2023. Dodala, 
že ďalším projektom je Férový piknik, ktorý by chcela zrealizovať spoločne s mestom. 

Primátor mesta uviedol, že minulý rok v rámci svojej politickej strany sa tiež realizoval 
a organizoval v rámci podobného projektu, kedy so svojím tímom zbieral odpad na území 
mesta. 

Ing. Vozáriková dodala, že prostredníctvom zamestnancov spoločnosti MPS vyčistila 
cintorín a jeho okolie, kde nazbierali 50 vriec odpadu. 
  
 
13. Záver 
 
 Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 
rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 
 
 
  

 
 
 
 
 
 
 

 
 

Ing. Peter Brázda, PhD.                 Ing. Viktor Palko, MBA 
     prednosta MsÚ                primátor mesta 
 
 

Overovatelia:  Eva Kissová 
  Ján Kovács 

 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová 


